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BELANGRIJK EN GRAAG MET SPOED BEHANDELEN

VSO scholen veiligheid en opening status en update

Beste OMT,

Voor uw overleg a.s. vrijdag.

LBVSO maakt zich zorgen om de VSO scholen en gewenste opening wegens kwetsbare leerlingen.

Was er vanwege de communicatie al veel verwarring om het gegeven ‘kwetsbare leerling’ want in

het speciale onderwijs zijn daar gradaties in en OCW dacht dat hiermee alle speciale leerlingen
werden bedoeld. Mijn vele gesprekken hierover met OCW hebben ook niet de duidelijkheid

verschaft aan de VSO scholen en anno nu is het nog steeds onduidelijk!

Hoe het zit: Elke speciale leerling is kwetshaar, echter bij noodzakelijk ingrijpen zoals scholen sluiten

etc is er een shifting onder deze groep leerlingen en vallen alleen de leerlingen die geen veilig thuis

of goed onderbrengen thuis hebben onder deze groep. Bijna elke speciale school heeft ook precies

dat gedaan. Opvang gegeven aan deze groep en de rest online thuis en niet op school zoals OCW

betoogde.

Anno nu is het nog steeds een zooitje ongeregeld en doet ieder school wat zij het beste achten. Met

als resultaat dat meer dan de helft van de VSO scholen momenteel geheel dicht zijn en online les

geven of half om half draaien dus BB op school en OB online les. Voorkeur meeste VSO scholen is dat

zolang men nog niet gevaccineerd is (en deze groep is pas in april-sept aan de beurt) men in een

andere setting opereert. Laat start vaccineren ook geen zand in de ogen zijn want onze groep is nog

lang niet aan de beurt is het relaas.

Waarom doet men dit:

- Eris nogal een verschil in signalen vanuit de VSO sector (ook in de VO sector overigens).

Schoolleiding en docenten vinden dat het helemaal niet goed gaat en er nou eenmaal niet

genoeg veilige maatregelen nageleefd kunnen worden, en schoolbesturen, OCW +

beleidsorganisaties als PORaad, VORaad, Lecso etc geven het signaal af dat alles prima gaat

en grijpen niet in. (zie ook interview Vo docent bij WNL)

https://www.npostart.nl/goedemorgen-nederland/05-01-2021/POW 04917874

-  Uit mijn eigen onderzoek en nadien van instanties is gebleken dat op de VSO scholen de

meeste besmettingen, uitval leerlingen + docenten en schoolsluitingen zijn.
-  Uit mijn onderzoek tezamen met enkele hoogleraren is gebleken dat hierdoor alsnog meer

achterstand ontstaat dan wanneer men online les geeft. Online les is niet ideaal, echter

ontstaat er dan wel minder achterstand dan wanneer er in de huidige situatie fysiek

onderwijs gegeven moet worden wegen bovenstaande punten.
-  Uit mijn onderzoek tezamen met hoogleraren is gebleken dat op de meeste VSO scholen de

veiligheid van leerlingen en docenten in het geding is en men niet alle regels kan opvolgen

ook al staat men 10x op zijn kop. Vele GGD bezoeken hebben niets uitgehaald en hun tips

staan leuk op papier maar kunnen in de praktijk niet uitgevoerd worden!

- En dan het gegeven waar men vanaf maart 2020 al de ogen voor sluit en onderhand een

mantra is geworden. Op veel VSO scholen lopen leerlingen rond van 18-23 jaar oud en die

vallen qua regels onder de leerlingen van 12-18 jaar. Wat bezopen is.



Scholen proberen zelf hier maatregelen voor uit te voeren maar ook dit is giga lastig

vanwege beperkte mogelijkheden binnen een school.

En als laatste zijn er een groep VSO scholen waarvan de leerlingen vanuit vele regio’s
komen. Op mijn school bijvoorbeeld al meer dan 20. Van Rotterdam tot Volendam.

Wanneer er een besmetting uitbreekt verspreid dit zich meteen over 20 regio’s. Ook dit is

meermaals gemeld en reglementen zijn hier bijna niet op te maken.

Wat zou het beste zijn op dit moment voor de VSO scholen:

10.

11.

Laat de BB fysiek onderwijs volgen en de OB online.

Of halveer de klassen, en dan niet meer dan 6 leerlingen per klas aangezien de afmetingen

van onze lokalen de helft kleiner zijn dan op het Vo. Met 1.5m afstand tussen de tafels etc.

Elke leerling, medewerkers en docenten moet 1.5m afstand houden waar zij ook gaan en

staan.

Mondkapjes regels blijven staan.

Geen massale gymlessen. Per 6 leerlingen (ook weer omdat de meeste VSO scholen halve

gymzalen hebben.

Geen massale pauzes. Ook weer omdat de kantines kleiner zijn en er minder ruimtes

beschikbaar op VSO scholen.

Een oplossing voor de leerlingen van 18-23 jaar.

Elke VSO leerling die allen onder de term gehandicapten valt (i.i.g. vanaf 18 jr) en de VSO

docenten zouden voorrang moeten krijgen in de vaccinatie roadmap. (ik heb hier ook een

melding over gemaakt naar de VWS, en zie voor reden op toegevoegd examendocument)

Sneltesten, sneltesten, sneltesten voor alle leerlingen en docenten!

Ventilatie is op veel scholen nog steeds niet op orde!!

Er is momenteel een onderzoek gaande naar schoolgaande kinderen op de basisschool tot

12 jaar omtrent de gemuteerde vorm naar aanleiding en als leidraad van één basisschool

waar een uitbraak plaatsvond. Waarom wordt dit onderzoek niet direct ook gedaan voor de

leeftijden vanaf 12 jaar en ouder en onder de middelbare scholieren? Wij vinden dat men

weer achter de parade aanloopt en er straks wellicht wederom puin geruimd moet worden.

Ons standpunt is daarom dat er ook per direct onderzoek verricht moet worden onder deze

groep.

Graag verneem ik wat u voor ons kunt betekenen en welke actie u kunt ondernemen om aan dit

nijpende en sluipende probleem een einde te maken.

Take care,

BE BEY -n bestuur LBVSO
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